
Balassa Péter 
országgyűlési képviselő 

Írásbeli kérdés 

visszavonása 

Kövér László úrnak 
az Országgyűlés elnökének 

Tisztelt Elnök Úr! 

Ezúton tájékoztatom, hogy a "Miként érinti a Magyarországon működő vállalkozásokat az 
EU által előírt fenntarthatósági jelentési kötelezettség?" című, K/1948. számú írásbeli 
kérdésemet 

vissza kívánom vonni. 

Budapest, 2022. november 9. 

Tisztelettel: 

Balassa Péter 
országgyűlési képviselő 

Jobbik 


